



Svenska Stövarklubben

Protokoll 6/2021

Tid och plats: 2021-05-18 kl. 19.00 via digitalt möte.

Närvarande: Rolf Karlsson ordförande, Marita Lithander sekreterare, Thomas Larsson, Daniel Bohlin, Peter Hermansson, Leif Lundholm, Petra Högberg och Thomas Eriksson

Ej närvarande: Lill Wiklund

§99 Mötet öppnas

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.

§100 Val av en justerare att jämte ordföranden justera dagens protokoll

Till att justera dagen protokoll väljs Peter Hermansson

§101 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns efter följande tillägg under övriga frågor:

a) Digitalt möte med lokal- och rasklubbar.

§102 Föregående protokoll

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§103 Information från ordföranden

Inget övrigt än det som redovisas under kommande punkter.

§103 AU-beslut

Inga AU-beslut finns tagna

§104 Inkomna rapporter/ärenden

a) Verksamhetsberättelsen

Verksamhetsberättelsen är under uppbyggnad, vissa delar saknas fortfarande.

b) Spiltanfonder

Styrelsen **beslutar att** bilda en arbetsgrupp som tittar närmare på klubbens fondinnehav. Gruppen består av Daniel, Leif och Rolf som kontaktar fondförvaltaren.

c) Bidrag till lokal-rasklubbar vid mässor

Styrelsen tittar vidare på vilka mässor som hålls under 2023, frågan om eventuellt bidrag till klubbarna bordlägges till senare under året.

d) Nya jakttider

Mötet **beslutar att** Rolf kontaktar Sv Jägareförbundet och Jägarnas Riksförbund för att se hur de bemöter beslutet om de nya jakttiderna.

e) Resultatboken- förslag till ändring

Fortfarande oklart om bokens utformning. Förslag är att enkät läggs ut på hemsidan.

- f) **Hyra av förråd**
Mötet **beslutar att** ge Tomas L i uppdrag om förråd finns att hyra till klubbens tillhörigheter.
- g) **Ansökan Har-SM 2022**
Jämtland-Härjedalen har inkommit med ansökan om att arrangera Har-SM 2022. Styrelsen **beslutar att** godkänna ansökan.
- h) **Förlängd årsmötestid och hur genomför klubbarna sina årsmöten**
Peter informerar om att SKK har möte den 19 maj angående beslut om förlängd årsmötestid för lokalklubbarna.
- i) **Ordförandekonferensen i år**
Preliminärt datum för ordförandekonferensen bestäms till den 29 augusti.
- j) **Rapport från mötet med JO-förlaget**
Rolf rapporterar från mötet med JO-förlaget.

- §105 Rapport från kassören- Lill**
Ingen rapport idag p g a att Lill inte kan delta.
- §106 Rapport från avelsansvarig- Daniel**
Avelsrapporterna från de flesta rasklubbar har kommit in. Luzernringens saknas fortfarande.
Dispensens för exteriörbedömningen förlängs tills utställningarna kommer i gång.
- §107 Rapport från regelansvarig- Thomas L**
Regelgruppen jobbar vidare. Thomas är snart klar med sitt bidrag till verksamhetsberättelsen.
- §108 Rapport från utställningsansvarig-Tomas E**
Thomas informerar om att han saknar ansökningar för 2023. För 2021 har några klubbar begärt förflyttning. Fråga från klubb angående utställning av Treeing walker coonhound. Svaret är att hunden får ställas ut om domaren är auktoriserad för rasen.
- §109 Rapport från medlemsansvarig-Peter**
Peter skickar ut U-märkta till lokalklubbarna. Peter tar ny kontakt med SKK medlemservice angående direktutbetalning till klubbarna.
- §110 Rapport från räv-ungdomsansvarig- Petra**
Petra informerar om att det går lite trögt för att värva intresserade. Intresset kanske lossnar lite efter nästa nummer av Stövaren med räv-reportage.
- §111 Rapport från IT-ansvarig- Leif**
Leif informerar om att offertförfrågan är skickad till Animistration angående utställningsmodulen.
- §112 Rapport från informationsansvarig- Peter**
Peter har inget nytt att rapportera.

§113 Tidningen Stövaren

Förslag från Leif att Stövaren läggs ut digitalt på hemsidan. Mötet beslutar att godkänna förslaget, tidningen läggs ut efter det att den kommit ut till medlemmarna.

§114 Övriga frågor

a) Digitalt möte med lokal-och rasklubbar

Efter förslag från Leif beslutas att en representant från varje klubb bjuds in till ett digitalt forum. Leif ansvarar för inbjudan till den 7 juni kl.19.00.

§115 Nästa möte

Nästa styrelsemöte bestäms till den 14 juni kl. 19.00

§116 Mötet avslutas

Rolf tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat:

Rolf Karlsson

Peter Hermansson